
Protokół nr  34/2013 z dnia 16.10.2013r.
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej.

Temat: Kontrola wydatków w Gimnazjum nr 2 w Luboniu.

Przebieg posiedzenia:
1. Kontrola wydatków w Gimnazjum nr 2 w Luboniu.

W posiedzeniu Komisji Rewizyjnej uczestniczyli:
- Pani Jolanta Walczak –dyrektor Gimnazjum nr 2 w Luboniu
- Pan Rafał Marek – z-ca Burmistrza Miasta Luboń

Ad.1
Członkowie Komisji przeprowadzili kontrolę faktur związanych z wydatkami w Gimnazjum
nr 2 w Luboniu.
 
Analiza wydatków wykazała, że środki finansowe są wydatkowane głównie na rzeczy służące
bieżącej działalności szkoły: środki czystości, materiały służące do nauki.
Dyrektor gimnazjum wyjaśniła, że od dłuższego czasu korzysta z tych samych dostawców,
którzy spełniają jej wymagania w zakresie dostarczanych towarów i usług.
Komisja rewizyjna zwróciła  uwagę na możliwość zmiany banku, który oferowałby lepsze
warunki opłat w zakresie prowadzenia konta gimnazjum w tym opłat za przelewy, których ta
placówka dokonuje dość dużo, tym samym możliwe byłyby oszczędności w tym zakresie. 

Szkoła  wykorzystywana  jest  jako  miejsce  noclegowe  (  schronisko  )  dla  młodzieży
przebywających w Luboniu na obozach sportowych. Poczyniono inwestycje związane z tą
działalnością: łóżka, szafki.
W związku z sąsiedztwem hali   widowiskowo - sportowej,  będącej  siedzibą Lubońskiego
Ośrodka Sportu i Rekreacji rozlicza się wspólnie niektóre media.
Sama hala  wykorzystywana jest  przez uczniów gimnazjum,  co również rozliczane jest  na
zasadach komercyjnych z LOSiR.

Komisja Rewizyjna sformułowała następujące pytania dotyczące opłacania mediów ( prądu,
wody,  gazu  )  w  gimnazjum,  zostaną  one  skierowane  do  burmistrza  celem  udzielenia
wyjaśnień:

1.W jaki sposób Gimnazjum nr 2 w Luboniu rozlicza media ( prąd, gaz, woda ), jak często
płacone są poszczególne opłaty, czy liczniki są wspólne czy osobne.

2.Z czego wynika ustalony procentowy udział ponoszenia kosztów za media ( 60 % LOSiR,
40  %  Gimnazjum  nr  2  ),  czy  przewiduje  się  okresowe  renegocjacje  dotyczące  ww.
porozumienia.    



3.  Proszę  o  wyjaśnienie  szczegółów  dotyczących  treści  umów  na  dostawę  prądu  z  PKP
Energetyka  i  ENEA  Operator,  co  jest  ich  przedmiotem,  co  jaki  okres  regulowana  jest
płatność.

Przewodniczący Komisji:   Patryk Bartkowiak……………………………..

Protokołował:   Janusz Dagoń………………………………………………

Członkowie Komisji:   Elżbieta Zapłata - Szwedziak…………………………

      Małgorzata Matysiak…………………………...…......

      Andrzej Okupniak………………………………


